
GBZ-300C 透明膜三维包装机

产品名称 GBZ-300C 透明膜三维包装机

公司名称 瑞安市昊腾机械有限公司

价格 面议

规格参数 功能:包装辅助,裹包,捆扎
品牌:瑞安昊腾

公司地址 浙江 瑞安市 东山经济开发区宏远路1145号

联系电话 057766851856 13587569388

产品详情

详细说明

use:this machine is widely used in the surface of decoration packing for various medium and large-sized article box.
such as cigarette,cassette,poker etc.corresponding shape madicine,health caring medicine,foodstuff,chemical
industrial product of daily use,electircal equipment etc.it palys"two-proof and three-improve-ment"role for packing
article.that is to say,false-proof,dampproof;improve its name-brand,improve its extra-value,improve its appearance
decorated efficency,to make your product with decoratioon have more conpetitive and more prosperous maket.

本产品的加工定制是是，功能是包装辅助,裹包,捆扎，品牌是瑞安昊腾，型号是GBZ-300C，电压是380（
V），功率是6.5（Kw），包装膜宽是300（mm），制成袋尺寸是（60-280*（50-240）*（16-85）（mm）
，包装速度是10-30包/分（袋/分钟），重量是750（kg），外形尺寸是2270*810*2020（mm），包装材料
是薄膜，包装类型是盒，自动化程度是全自动，适用对象是护肤品类,化妆品类,清洁、洗涤用品,鲜奶,香
烟、录音带、扑克牌等，适用行业是食品,日化,烟酒,医药,五金、机械，物料类型是固体
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